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onderwerp Verkeersveiligheid verbreding A27 bij Utrecht	 datum 28 april 2015 

Geachte statenleden, 

De ANWB heeft kennis genomen van het standpunt van enkele partijen in de provincie 
Utrecht over de verbreding van de A27 aan de oostkant van de provincie Utrecht. Een 
aantal partijen heeft aangegeven dat de verbreding van deze weg naar 2 x 6 rijstroken in 
de bestaande bak plaats moet vinden. Deze partijen willen dit standpunt ook inbrengen in 
de onderhandelingen met het Rijk over de verbreding. 

De ANWB maakt zich ernstig zorgen over de verkeersveiligheid als inderdaad ingezet 
wordt op het voorgenomen aantal rijstroken in de bestaande bak. De rijstroken zullen 
dermate smal worden dat de veiligheid in het geding komt. Na een stagnatie door de 
economische crisis zien we de verkeersintensiteiten weer sterk toenemen en dit geldt met 
name voor het vrachtverkeer. Dit vraagt om voldoende brede rijstroken. Tevens moet er 
voldoende ruimte voor hulpdiensten zijn. 

De Commissie Schoof heeft onderzoek gedaan naar de veiligheid zonder verbreding van 
de bak. De belangrijkste conclusies van deze commissie zijn dat in algemene zin een 
zorgvuldig en uitgebreid besluitvormings- en participatieproces is gevolgd en dat 
varianten met 2 x 6 rijstroken binnen de bestaande bak in Ameliswaard niet verkeersveilig 
uitgevoerd kunnen worden. De Commissie concludeert dat varianten met 2 x 6 rijstroken 
binnen de bestaande bak (die uitgaan van het principe van ontweven) niet met een 
acceptabel veiligheidsniveau zijn te realiseren. Dit geldt volgens de Commissie ook voor 
varianten die de gemeente Utrecht door Witteveen+Bos heeft laten ontwikkelen. Deze 
conclusie van de Commissie ondersteunt hetgeen de Minister met de Kamer heeft 
gewisseld: 2 x 6 rijstroken en ontweven binnen de bestaande bak levert geen 
verkeersveilige situatie op. 

Het naar beneden brengen van de rijsnelheid wordt wel geopperd (tot 60 km/uur). De 
ANWB vindt dit een slechte oplossing. Het gaat weliswaar slechts om enkele seconden 
reistijd, maar op rustige momenten zal de weggebruiker een lage rijsnelheid niet 
begrijpen en zich er niet aan houden, wat bij smalle stroken extra risico's geeft. Een lage 
maximum snelheid op deze plek in het hoofdwegennet is ook niet logisch, zeker niet als 
aan snelheden van 60 km/uur wordt gedacht. Verbreden van de bak voor een weg die aan 
de huidige veiligheidsnormen voldoet is investeren in de toekomst. Er is nu een kans om 
een goede weg aan te leggen, deze weg ligt er daarna vele decennia! 
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Aan de andere kant heeft de ANWB zeker begrip voor de bezwaren van statenleden vanuit 
natuur en landschap. De Provincie is verantwoordelijk voor de ruimtelijke kwaliteit. Maar 
ook daar wordt door het Rijk stevig op ingezet. De Minister heeft nu 200 miljoen 
gereserveerd voor inpassingsmaatregelen: geluidwering, natuurcompensatie, water 
berging, vormgeving, onderdoorgangen en 60 miljoen voor bovenwettelijk overkluizen 
van de bak bij Ameliswaard. 

Daarnaast is 15 miljoen gereserveerd voor bovenwettelijke leefbaarheids- en 
inpassingsmaatregelen. Hiermee wordt de weg beter ingepast dan de huidige weg en 
kunnen waardevolle oude bomen verplaatst worden. Met deze inpassingsmaatregelen 
zullen de burgers van de stad Utrecht er per saldo op vooruit gaan voor wat betreft 
geluidskwaliteit! 

Kortom; naar onze mening gaat het totale gebied er op vooruit en word de weg veiliger als 
de plannen met een verbrede bak conform het voorstel van de Minister worden 
uitgevoerd. 

Wij roepen u dan ook op om de huidige plannen met een verbrede bak te steunen en in te 
zetten op goede inpassing, compensatie en mitigatie voor een duurzame, veilige en 
toekomstbestendige verbreding van de A27. 

Met vriendelijke groet, 

Drs. F.J. van Bruggen 
Hoofddirecteur
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